
 
PROTOKÓŁ NR VII/2011 

 
 
 
z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 15 marca  2011 roku w sali narad Urzędu Miasta i 

Gminy w Działoszycach. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 8.00. 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

2. Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

3. Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy 

 

Do pkt. 1-go 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00. 

  

 Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan Zygmunt 

Saracki . Stwierdził, że w sesji bierze udział 13 radnych i Rada jest uprawniona do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

Do pkt 2-go 
Uchwalenie porządku dziennego obrad . 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 
2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 
3. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2011 rok  
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
4. Projekt uchwały w sprawie (wyrażenia zgody) albo (nie wyrażenia zgody) na 
wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2012 roku. 
a. dyskusja 
b. podjęcie uchwały 
5. Zakończenie obrad sesji. 
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad sesji i 

zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego porządku. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad 



sesji . Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie / ''za'' – 12, ''przeciw'' 

– 0, ''wstrzymał się od głosu'' – 0/ i przystąpił do następnego punktu porządku 

obrad. 

 
Do pkt 3 – go 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2011 rok 

przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – Pani Krystyna Konderak. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy – Zdzisław Leks – zgodnie ze wcześniejszymi 

ustaleniami na poprzedniej sesji, odbył się przetarg na drogę Jastrzębniki – Jakubowice, 

kwota jaka była przeznaczona na tą drogę to 250 000 złoty, natomiast kwota z przetargu 

za wykonanie tego odcinka to 147 000 złotych z czego wynika, że zostało nam jeszcze do 

wykorzystania 100 000 złotych. 

 Odbyliśmy już wstępną  rozmowę z projektantem o kosztach budowy dróg, jakie 

można zaplanować z tych środków, dlatego zaproponowaliśmy  w uchwale drogę w 

Podróziu – która łączy się z drogą powiatową. Na tej drodze jest znaczny spadek w skutek 

czego kamień , który wywożony jest na tą drogę w czasie ulewnych deszczów spływa na 

drogę powiatową. Drugi odcinek drogi to Sypów Marianów od strony Marianowa. 

 Kolejna droga, która zaplanowana jest do budowy to droga Niewiatrowice – 

Chmielów przy czym droga na tą drogę jest  80% dofinansowania,  z jej budową 

poczekamy do następnych promes, które planowane są na miesiąc czerwiec. 

 

Na sale wszedł radny Rady Miejskiej Roman Wojtal  

Stan radnych - 13 

 W związku z brakiem dalszych  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

Do pkt  4-  go 

 Projekt uchwały w sprawie (wyrażenia zgody) albo (nie wyrażenia zgody) na 
wyodrębnienie Funduszu Sołeckiego w 2012 roku. 
 



Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy – Zdzisław Leks 

W poprzedniej kadencji Rady był już uchwalany fundusz sołecki. Jego realizacja przypadła 

na 2010 rok. W związku z dużym obciążeniem budżetu, proponuję aby w tym i następnym 

roku  odstąpić od uchwalania  funduszu. Kwota jaka musielibyśmy zagwarantować w tym 

roku na ten fundusz to około 400 000zł . Jest to dość znaczące obciążenie budżetu, biorąc 

pod uwagę to , że realizujemy  bardzo duże inwestycje, które pochłaniają znaczna część 

budżetu gminy. W momencie gdy finanse Gminy „odpoczną” wrócimy do realizacji tego 

funduszu. 

 

 Pan radny Stanisław Juszczyk  - popiera stanowisko Pana Burmistrza, jednocześnie 

obawia się, że sołtysi mogą stwierdzić, że radni odebrali im pieniądze na rozwój wsi. 

 

 Pan radny Stanisław Woźniak – również popiera stanowisko Burmistrza,  uważa , że 

sołtysi nie będą mieli pretensji o taki obieg rzeczy , w związku z tym , że na terenie naszej 

Gminy  są realizowane bardzo poważne inwestycje. 

 

 W związku z brakiem dalszych  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

 

Do pkt. 5 - go 

W związku z wyczerpaniem tematów sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zygmunt 

Saracki podziękował wszystkim przybyłym i zakończył obrady sesji. 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Agnieszka Iwan 
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